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Produksjonssetting DIPS Arena

08.11
Kl. 08.00

Radiologi innfører 
papirrutiner

Kl. 18.00

DIPS settes i lesemodus

09.11 Konfigurering og testing
Noen forsinkelser natt til 

lørdag – ble tatt inn

10.11
Kl. 08.00

Ansatte i SSHF får tilgang til 
DIPS Arena

Ansatte slapp inn ca 07.45



Produksjonssetting – hvordan gikk det?
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• Fulgte fremdriftsplan

• Mange involverte fra DIPS, Sykehuspartner og 
Sørlandet sykehus

• Veldig godt samarbeid

• Første produksjonssetting
uten forsinkelser!



Hvordan går det nå?
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• Mange henvendelser til oppstartstøtteteamene 
– både forventet og ønsket

• En del trenger justering av tilgang

• Løses fortløpende

• Noen mindre feil som løses fortløpende

• Ingen kritiske feil

• I følge Regional EPJ-modernisering er det færre 
henvendelser og mindre misnøye rundt 
tilganger enn ved andre helseforetak



Innføringen av regional 
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Signe Merete Barli og Nicolai Modalsli

Prosjektledere



Takk til alle som har bidratt til å gjennomføre en vellykket 
produksjonssettingen av regional PACS/RIS ved SSHF!
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Fredag 08.11 
kl.08:00:

PACS ble stengt 
for nye 
henvisninger og 
bilder

• Papirrutiner ved 
radiologisk

Fredag 08.11 
kl.18:00 

Nedetid PACS, 
RIS i lesemodus

Migrering av RIS, 
database-
sammenslåing 
av PACS

• 3 timers forsinkelse 
natt til lørdag som 
ble hentet inn. 
Ajour på plan 
lørdag morgen!

Lørdag 09.11 
kl.15 

Siste møte 
sammen med 

DIPS Arena 
gjennomført iht. 

plan

Lørdag 09.11
kl.20:00 

Alle SSHF-
ansatte fikk 

tilgang til Sectra
PACS/RIS

Lørdag 09.11 
kl.23

MTU-omlegging 
for radiologisk –

Alt ok

Søndag 10.11 
MTU-omlegging 
utenfor 
radiologisk– ca. 
90%

• Følges opp ut over 
uke 46

Produksjonssetting oppsummert



Status per 13.11.24
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Status feil og mangler

• Ingen treghet rapportert

• Mye nytt for ansatte

• Enkelte mindre problemstillinger (Saker meldt til 
Sykehuspartner)

• Forventer flere saker meldt i løpet av uken.

Status etterarbeid

• 12-13000 fremtidig migrerte radiologiske 
henvisninger for SSHF
(henvisninger til vurdering, bestilte, venteliste)

• Mye arbeid for merkantilt ansatte ved 
radiologisk. 

Status MTU-omlegging

• 20 av 174 gjenstår

• Ingen kritiske

• Jobbes med å fullføre alle, avdeling for 
teknologi og innovasjon, i samarbeid med 
Sykehuspartner



Refleksjon – hvorfor har dette gått bra?
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• Erfaring

• DIPS Arena – femte foretak

• Sectra PACS / RIS – tredje foretak

• Forberedelse

• Detaljplaner som følges

• Svært godt faglig samarbeid mellom flere 
virksomheter

• Sykehuspartner, DIPS AS, Sectra Norge, andre 
helseforetak og Sørlandet sykehus HF

• Mottaksprosjektet – prosjektressurser som 
forstår sykehus

• Informasjon – informasjon - informasjon

• Prosjektet og ansatte

• Engasjement, motivasjon og positivitet ☺

Stor takk til alle involverte, og spesielt 
takk til alle ansatte som har forberedt 
seg godt og tatt overgangen bra ☺
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